

Annx B						
Final Workshop Under Social Cohesion Activity						
#	Item Description	تفاصيل الفقرة	Unit الوحدة	QTY الكمية	Unit Price Offer معروض سعر الوحدة	Total Price Offer معروض السعر الكلي
1	Venue: Booking a meeting hall in Baghdad to hold a workshop in a hotel with good specifications such as (Babylon Hotel or Coral Palace Hotel...etc.) for 6 hours from (9:00 am to 3:00 pm) with a good and spacious area that can accommodate 60 to 70 people, fitted with all the necessary furniture and equipment (round tables distributed at equal distances, chairs, stationery, a display screen, a projector, electrical wiring extensions, sockets, and have perfect cooling and lighting system...etc.) Ensure emergency exits and fire extinguishing systems are available. Electricity should be available throughout the training hours. Note: The selection and confirmation of the hall will be subject to the approval of a Danish Refugee Council employee.	المكان: حجز قاعة اجتماعات في بغداد لعقد ورشة عمل في فندق ذو مواصفات جيدة مثل (فندق بابل او فندق قصر كورال...الخ) لمدة 6 ساعات من (9:00 صباحاً حتى 3:00 ظهراً) ذات مساحة واسعة وجيدة تتسع من 60 إلى 70 شخصاً، مزودة بجميع الأثاث والمعدات المطلوبة (طاولة مستديرة موزعة على ابعاد متساوية، كراسي، قرطاسية، شاشة عرض، جهاز عرض، تمديدات أسلاك كهربائية (سبار)، مقابس، نظام تبريد وإضاءة جيدة جدا..الخ) مع التأكد على وجود مخارج طوارئ والنظمة إطفاء الحريق. يجب أن تتوفر الكهرباء طوال ساعات التدريب. ملاحظة: يتم اختيار وتحديد القاعة بموافقة موظف المجلس النتماركي للاجئين.	Day	1		
2	Lunch: Preparing a lunch buffet that includes main dishes such as Quzi, mixed grills (meat and chicken), dolma, fish, various types of rice, bean and okra soup, grilled chicken, and fried items like samosas and kibbeh. The buffet will also feature hot and cold appetizers, salads, soup, 355 ml soft drinks, a selection of oriental and western desserts, and fresh fruits. Note: The quantity of meals will be prepared to sufficiently serve (40) people, based on a predetermined amount.	الغداء: تجهيز بوفيه غداء يشمل أطباقاً رئيسية مثل الفوزي، والمشاوي المشكلة (لحم ودجاج)، والدولمة، والسلمك، وأنواعاً مختلفة من الأرز، ومرق الفاصوليا والبنامية، والدجاج المشوي، والمقلبات مثل السموسة والكبة. كما يتضمن البوفيه مقلبات ساخنة وباردة، وسلطات، والحساء، ومشروبات غازية سعة 355 مل، ومجموعة مختارة من الحلويات الشرقية والغربية، والفواكه الطازجة. ملاحظة: يتم تجهيز كمية الوجبات على أن تكفي (40) شخصاً (مقطوعة).	ACC Y	1		
3	Coffee Beak: Preparing an open buffet for the coffee break, featuring high-quality sweet and salty pastries, croissants, cookies, donuts, cakes, assorted desserts, fresh fruits, bottled water, and a selection of hot and cold drinks, including tea, coffee, and juices. Note: The quantity of items will be prepared to sufficiently serve (40) people, based on a predetermined amount.	استراحة القهوة: تجهيز بوفيه مقترح لاستراحة القهوة، يتضمن معجنات حلوة ومالحة عالية الجودة، وكرواسون، وكوكيز، ودونتشن، وكيك، وحلويات متنوعة، وفواكه طازجة، ومياه معبأة، ومجموعة مختارة من المشروبات الساخنة والباردة، بما في ذلك الشاي والقهوة والعصائر. ملاحظة: يتم تجهيز كمية الاصناف على ان تكفي (40) شخصاً (مقطوعة).	ACC Y	1		
4	Honorary Shield Model Design with very good quality Wooden box Dimensions: Shield Height: 30 cm Shield Width: 20 cm Shield Thickness (Wood): 0.5 – 1 cm Wood Base: 25 x 8 x 2.5 cm Text on Shield (in Arabic): "درع تكريمي" (Honorary Shield) Materials: Base: Natural wood, painted in a dark color. Shield: Clear acrylic with laser engraving. Engraving: Text is laser-engraved. Logo: Positioned at the top center of the shield. Font Color: Black, or adjusted based on the background color for contrast and visibility.	تصميم نموذج درع تكريمي مع صندوق خشبي ذو نوعية ممتازة الأبعاد: ارتفاع الدرع: 30 سم عرض الدرع: 20 سم سمك الدرع (خشبى): 0.5 - 1 سم قاعدة خشبية: 25 × 8 × 2.5 سم النص على الدرع (باللغة العربية): "درع تكريمي" الخصائص: القاعدة: خشب طبيعي، مطلي بلون داكن. الدرع: أكريليك شفاف محفور بالليزر. النقش: النص محفور بالليزر. الشعار: موجود في أعلى منتصف الدرع. لون الخط: أسود، أو يمكن تعديله بناءً على لون الخلفية للتباين والوضوح.	Pcs	7		
5	Roll-up Banner: A printed roll-up banner (2 x 0.8 meters) with a steel frame made of 2 x 2-inch square steel, 1.5 mm thick, and a 1 mm thick aluminum backing. The banner includes two steel legs measuring 2 x 4 inches and 2 mm thick. Additionally, printed banners made of matte vinyl, single-sided, with full-color printing, sized 1 x 1.5 meters.	لافتة رول اب: لافتة رول اب مطبوعة بأبعاد (2 × 0,8 متر) بإطار فولاذي مربع 2 × 2 بوصة، بسمك 1,5 مم، وقاعدة من الألومنيوم بسمك 1 مم. تحتوي اللافتة على ساقيّن فولاذيّين بقياس 2 × 4 بوصات وسمك 2 مم. بالإضافة إلى ذلك، طباعة لافتة مصنوعة من الفينيل غير اللامع، أحادية الجانب، بطباعة ملونة كاملة، بقياس 1 × 1,5 متر.	Pcs	1		
TOTAL COST						